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Številka: 9000-15/2024-Z2 
 

Z A P I S N I K 
12. redne seje Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica, 

ki je bila v sredo, 12. 6. 2024, ob 15. uri 
 
12. redna seja Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica, ki jo je sklical in vodil župan dr. 
Ivan Žagar (v nadaljevanju predsedujoči), je bila v sejni sobi na Vošnjakovi ulici 10, 2310 
Slovenska Bistrica. Pričela se je ob 15. uri. 
 
K točki 1 dnevnega reda  
Ugotovitev sklepčnosti 
Predsedujoči je ugotovil, da je navzočih 24 svetnic in svetnikov (v nadaljevanju svetniki) ter je 
tako zagotovljena sklepčnost (priloga seznam prisotnosti).  
Prisotnost na seji so opravičili Iztok Daniel Utenkar, Luka Zorko in Modest Motaln. Z zamudo 
sta se pridružila Matej Goričan in Marjana Brezovšek. 
Seji so prisostvovali še: Branko Žnidar, direktor Občinske uprave; Janja Tkavc Smogavec, 
vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve; Janja Mlaker, vodja Oddelka za okolje in prostor; 
mag. Urška Sedmak, direktorica Zdravstvenega doma Slovenska Bistrica; mag. Dejan 
Podhraški, ROC d.o.o.; Uroš Košir, Realp d.o.o.; Aleksandra Pirš, ravnateljica Vrtca Otona 
Župančiča Slovenska Bistrica; računovodja Vrtca Otona Župančiča Slovenska Bistrica; Mateja 
Ačko Kobale; Branka Soršak, tajnica župana ter predstavniki medijev. 

 
K točki 2 dnevnega reda  
Potrditev zapisnika 11. redne seje z dne 30. 5. 2024 
Predsedujoči je dal zapisnik v razpravo in prisotne seznanil, da je dr. Andrej Godec opravičil 
svojo odsotnost. 
Občinski svet je z 24 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel zapisnik 11. redne seje.   
 
K točki 3 dnevnega reda 
Določitev dnevnega reda 12. redne seje 
Uvodno obrazložitev k predloženemu dnevnemu redu je podal predsedujoči, kateri je prisotne 
seznanil o dopolnitvi dnevnega reda ter predlagal, da se pod 4. točko uvrsti Organizacija 
satelitskega urgentnega centra v občini Slovenska Bistrica. Pravilnik  o sofinanciranju  društev 
upokojencev iz proračuna Občine Slovenska Bistrica – II. obravnava se umakne iz dnevnega 
reda ter se doda nova 11. točka Dopolnitev Letnega načrta ravnanja s stavbnimi zemljišči v lasti 
Občine Slovenska Bistrica za leto 2024. 

mailto:obcina@slov-bistrica.si
http://www.slovenska-bistrica.si/
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Občinski svet je s 24 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. TOČKA Ugotovitev sklepčnosti  
2. TOČKA Potrditev zapisnika 11. redne seje z dne, 30.5.2024 
3. TOČKA Določitev dnevnega reda 12. redne seje  
4. TOČKA Organizacija satelitskega urgentnega centra v občini Slovenska Bistrica 
5. TOČKA Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju kmetijstva, gozdarstva in podeželja v občini 

Slovenska Bistrica – II. obravnava 
6. TOČKA Odlok o občinskih cestah v občini Slovenska Bistrica – I. obravnava 
7. TOČKA Sklep o določitvi cen programov v vrtcih na območju občine Slov. Bistrica 
8. TOČKA Projekt ELENA: 

a) Energetska sanacija objektov v lasti in rabi občin (Kulturni dom Črešnjevec, 
Večnamenski objekt Kebelj, Večnamenski objekt Tinje, OŠ Šmartno na Pohorju)« 
     a1) Predinvesticijska zasnova (PIZ)  
     a2) Investicijski program (IP) 
     a3) Ocena upravičenosti Javno - zasebnega partnerstva (JZP) 

9. TOČKA Poročilo o delu podjetja Komunala Slovenska Bistrica d.o.o. za leto 2023 
10. TOČKA Poročilo o delovanju javnih zavodov v letu 2023 
11. TOČKA Dopolnitev Letnega načrta ravnanja s stavbnimi zemljišči v lasti Občine Slovenska 

Bistrica za leto 2024 
12. TOČKA Odgovori na vprašanja in pobude iz 11. redne seje 
13. TOČKA Vprašanja in pobude 
14. TOČKA Informacije: 

-informacija o likvidnostnem kreditu 
-razno 
 

K točki 4 dnevnega reda 
Organizacija satelitskega urgentnega centra v občini Slovenska Bistrica 
Uvod sta podala direktor občinske uprave in direktorica Zdravstvenega doma Slovenska 
Bistrica. 
Odbor za družbene dejavnosti je sprejel sklep, da je gradivo primerno za nadaljnjo obravnavo. 
V razpravi so sodelovali mag. Karmen Furman, Zoran Košič v imenu svetniške skupine, dr. 
Andrej Godec, Žarko Furman, dr. Vito Martinčič, Ludvik Repolusk, Stanislav Zajšek. 
Pojasnila sta podala predsedujoči in direktorica Zdravstvenega doma Slovenska Bistrica. 
Občinski svet je brez razprave s 27 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji  
 

S K L E P 
 

I. 
 
Občinski svet Občine Slovenska Bistrica se je seznanil z aktivnostmi v zvezi z organizacijo 
satelitskega urgentnega centra (SUC) v ZD Slovenska Bistrica.  
 

II. 
 
Občinski svet Občine Slovenska Bistrica zahteva od Ministrstva za zdravje, da umesti SUC 
Slovenska Bistrica v novo nastalo mrežo satelitskih urgentnih centrov, kot je bilo to tudi 
vseskozi predvideno v dosedanjih dokumentih ministrstva. 
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III. 

 
Občinski svet Občine Slovenska Bistrica zahteva od Ministrstva za zdravje, da za 
vzpostavitev satelitskih urgentnih centrov pripravi samostojen dokument, ki bo vseboval 
merila, kriterije in pogoje za vzpostavitev satelitskih urgentnih centrov 
 

IV. 
 
Občinski svet Občine Slovenska Bistrica zahteva od Ministrstva za zdravje, da prenova 
sistema nujne medicinske pomoči in vzpostavitev mreže satelitskih urgentnih centrov ne sme 
vplivati na zmanjšanje standarda zagotavljanja nujne medicinske pomoči in dežurne službe za 
prebivalce na območju, ki ga pokriva ZD Slovenska Bistrica.  
 
K točki 5 dnevnega reda  
Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju kmetijstva, gozdarstva in podeželja v občini 
Slovenska Bistrica – II. obravnava 
Uvodno obrazložitev je podal direktor občinske uprave. 
Odbor za gospodarstvo je soglasno sprejel sklep, da je gradivo primerno za obravnavo na 
občinskem svetu. 
Statutarno pravna komisija je soglasno sprejela sklep, da je gradivo primerno za obravnavo na 
občinskem svetu. 
Občinski svet je brez razprave s 26 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 
 

S K L E P 
 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju 
kmetijstva, gozdarstva in podeželja v Občini Slovenska Bistrica v II. branju. 
 
K točki 6 dnevnega reda  
Odlok o občinskih cestah v občini Slovenska Bistrica – I. obravnava 
Uvod je podala vodja Oddelka za okolje in prostor.  
Odbor za okolje in urejanje prostora je sprejel sklep, da je gradivo primerno za obravnavo na 
seji občinskega sveta s pripombo, da se iz Odloka izbriše 2. in 3. točka 19. člena. 
Statutarno pravna komisija soglasno sprejela sklep, da je gradivo primerno za obravnavo na seji 
občinskega sveta. 
V razpravi so sodelovali Marko Berdnik, Matej Goričan, Zoran, Ludvik Repolusk Maksimiljan 
Tramšek, dr. Andrej Godec, Kristina Pregl, Danica Leskovar Sagadin, Andrej Slaček in Ivan 
Kumaver. 
Odgovore sta podala vodja Oddelka za okolje in prostor in predsedujoči. 
Občinski svet je z 22 glasovi ZA in 1 PROTI sprejel naslednji 
 

S K L E P 
 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o občinskih cestah v občini Slovenska 
Bistrica, v I. obravnavi. 
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K točki 7 dnevnega reda  
Sklep o določitvi cen programov v vrtcih na območju občine Slov. Bistrica  
Uvod k predloženemu dokumentu sta podali vodja Oddelka za družbene dejavnosti in 
ravnateljica ter računovodkinja Vrtca »Otona Župančiča« Slovenska Bistrica. 
Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predloženo gradivo in soglasno sprejel sklep, da je 
primerno za obravnavo na občinskem svetu. 
V razpravi so sodelovali dr. Andrej Godec, Marjana Brezovšek in Žarko Furman. 
Odgovore sta podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti in predsedujoči. 
Občinski svet je s 24 glasovi ZA in 1 PROTI sprejel naslednji 
 

S K L E P 
o določitvi  cen programov v  vrtcih na območju občine Slovenska Bistrica 

 
1. člen 

 
Cene programov  v javnih  vrtcih in v vrtcu s koncesijo  na območju občine Slovenska Bistrica 
so: 
    

Vrsta programa Cena programa v 
EUR 

Prvo starostno obdobje (1 do 3 let) 615,25 
Drugo starostno obdobje (3 do 6 let) 456,96 
Kombinirani oddelek (1 do 6 let) 506,95 
Razvojni oddelek (3 do 6 let) 998,09 

 
2. člen 

 
Pri dnevni odsotnosti se odbijajo stroški živil v višini:  
 

Obroki Dnevno v EUR 
Zajtrk  0,48 
Malica 1,32 
Kosilo 1,11 
Skupaj 1,91 

 
3. člen 

 
Starši otrok, za katere je Občina Slovenska Bistrica po veljavnih predpisih dolžna kriti del cene 
programa predšolske vzgoje v vrtcu in jim državni proračun ne sofinancira plačila programov, 
lahko uveljavijo rezervacijo zaradi počitniške odsotnost otroka enkrat letno, in sicer v obdobju 
od 15. junija do 15. septembra. Rezervacijo lahko starši uveljavijo za neprekinjeno odsotnost 
otroka za največ en mesec. Starši so dolžni vrtcu pisno napovedati odsotnost otroka najpozneje 
en teden pred prvim dnem odsotnosti. Za počitniško rezervacijo plačajo starši 30 % plačila 
določenega z odločbo. 
 
Prav tako lahko starši, za katere je Občina Slovenska Bistrica po veljavnih predpisih dolžna 
kriti del cene programa predšolske vzgoje v vrtcu in jim državni proračun ne sofinancira plačila 
programov, enkrat v koledarskem letu uveljavljajo oprostitev plačila v primeru, če otrok zaradi 
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bolezni, oziroma poškodbe, ni obiskoval vrtca najmanj 20 oziroma do največ 30 delovnih dni. 
Na podlagi vloge staršev z ustreznim zdravniškim dokazilom, Občina Slovenska Bistrica 
obvesti pristojni vrtec o upravičeni oprostitvi plačila. 
Starši otrok so do znižanja plačila zaradi poletne rezervacije in bolezenske odsotnosti 
upravičeni le v primeru, da imajo v vrtcu poravnane vse obveznosti. 
 
Starši lahko na podlagi vloge Centra za socialno delo in priložene dokumentacije za otroke, ki 
so upravičeni do dodatka za nego otroka, skladno s 3. odstavkom 79. člena Zakona o 
starševskem varstvu in družinskih prejemkih ( Uradni list RS, št. 26/14, 90/15, 75/17-ZUPJS –
G, 14/18, 81/19, 158/20, 92/21 in 153/22) uveljavljajo višjo oprostitev subvencioniranja vrtca.  
 

4. člen 
 
Z dnem uveljavitve tega sklepa preneha veljati sklep o cenah programov vrtcev na območju 
občine Slovenska Bistrica, številka 9000-28/2023-0203-10, z dne 12. 12. 2023 (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 71/23). 

5. člen 
 
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin, uporablja 
pa se od 1. 7. 2024 dalje. 
 

* 
Odmor od 17.37 do 17.57 
* 
 
V nadaljevanju seje je prisotnih 22 svetnikov. 
 
K točki 8 dnevnega reda  
Projekt ELENA: 
a) Energetska sanacija objektov v lasti in rabi občin (Kulturni dom Črešnjevec, 
Večnamenski objekt Kebelj, Večnamenski objekt Tinje, OŠ Šmartno na Pohorju)« 
a1) Predinvesticijska zasnova (PIZ) 
Uvod je podal direktor občinske uprave. 
Odbor za Odbor za gospodarstvo je soglasno sprejel sklep, da je gradivo primerno za nadaljnjo 
obravnavo na občinskem svetu.  
Občinski svet je brez razprave s 25 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji  
 

S K L E P  
 

I. 
 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Predinvesticijsko zasnovo(PIZ) »Energetska 
sanacija objektov v lasti in rabi občine (Kulturni dom Črešnjevec, Večnamenski objekt 
Kebelj, Večnamenski objekt Tinje, OŠ Šmartno na Pohorju)« 

 
                                                                 II. 
 

Odobri se priprava Investicijskega programa – IP. 
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                                                                III. 
Pooblašča se župana za morebitne naknadne spremembe PIZ-a, če bodo potrebne za 
kandidiranje na Javnem razpisu za sofinanciranje energetske obnove stavb, ki ga razpisuje 
resorno ministrstvo.  
 
a2) Investicijski program (IP) 
Uvod je podal direktor občinske uprave. 
Odbor za Odbor za gospodarstvo je sprejel sklep, da je gradivo primerno za nadaljnjo 
obravnavo na občinskem svetu. 
Občinski svet je brez razprave s 25 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 
 

S K L E P  
 

I. 
 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Investicijski program (IP) »Energetska 
sanacija objektov v lasti in rabi občine (Kulturni dom Črešnjevec, Večnamenski objekt 
Kebelj, Večnamenski objekt Tinje, OŠ Šmartno na Pohorju)« 

 
                                                             II. 
 

Odobri se izvedba investicije. 
 
                                                             III. 
 

Pooblašča se župana za morebitne naknadne spremembe IP-ja, če bodo potrebne za 
kandidiranje na Javnem razpisu za sofinanciranje energetske obnove stavb, ki ga razpisuje 
resorno ministrstvo.  
 
a3) Ocena upravičenosti Javno - zasebnega partnerstva (JZP) 
Uvod je podal direktor občinske uprave. 
Odbor za Odbor za gospodarstvo je sprejel sklep, da je gradivo primerno za nadaljnjo 
obravnavo na občinskem svetu. 
Občinski svet je brez razprave s 23 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 
 

S K L E P  
 

I. 
 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Oceno javno – zasebnega partnerstva (JZP) 
za projekt »Energetska sanacija objektov v lasti in rabi občine (Kulturni dom Črešnjevec, 
Večnamenski objekt Kebelj, Večnamenski objekt Tinje, OŠ Šmartno na Pohorju)« 
 
K točki 9 dnevnega reda  
Poročilo o delu podjetja Komunala Slovenska Bistrica d.o.o. za leto 2023 
Uvodno obrazložitev je podal direktor Komunale Slovenska Bistrica. 
Odbor za okolje in urejanje prostora je sprejel sklep, da je gradivo primerno za obravnavo na 
občinskem svetu. 
V razpravi sta sodelovala Ludvik Repolusk in dr. Vito Martinčič. 



Zapisnik 12. redne seje - OSNUTEK 

Predsedujoči je dal na glasovanje občinski svet je s 24 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 
 

S K L E P 
 

Občinski svet občine Slovenska Bistrica se je seznanil s Poročilom o delovanju javnega podjetja 
Komunala Slovenska Bistrica d.o.o. za leto 2023. 
 
K točki 10 dnevnega reda  
Poročilo o delovanju javnih zavodov v letu 2023 
Uvod k predloženemu dokumentu je podal direktor občinske uprave. 
Odbor za družbene dejavnosti je soglasno sprejel sklepe, da so gradiva primerna za obravnavo 
na seji občinskega sveta. 
V razpravi so sodelovali Ludvik Repolusk, Maksimiljan Tramšek in dr. Vito Martinčič.  
Občinski svet je s 27 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 
 

S K L E P 
 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica  se je seznanil s poročili o delovanju javnih zavodov 
v letu 2023. 

K točki 11a dnevnega reda  
Dopolnitev Letnega načrta ravnanja s stavbnimi zemljišči v lasti Občine Slovenska 
Bistrica za leto 2024 
Uvod k predloženemu dokumentu je podala vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve. 
Odbor za gospodarstvo je obravnaval gradivo in soglasno sprejel sklep, da je primerno za 
nadaljnjo obravnavo na občinskem svetu. 
V razpravi sta sodelovala dr. Andrej Godec in Matej Arnuš. 
Pojasnila je podala vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve. 
Občinski svet je po razpravi s 25 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 
 

S K L E P 
 

I. 
 

S to dopolnitvijo se dopolnjuje Načrt ravnanja s stavbnimi zemljišči v lasti Občine Slovenska 
Bistrica za leto 2024. 
 
Obr. št. 2a:  Načrt ravnanja s stavbnimi zemljišči v lasti Občine Slovenska Bistrica za leto 
2024       
Upravljavec: Občina Slovenska Bistrica,  
 
Lega: območje občine Slovenska Bistrica 

 

Zaporedna 
številka 
 

Ime K.O. Šifra 
k.o. 

Parcelna 
številka 

Površina 
(m2) 

Lastninski 
delež 

Orientacijska 
vrednost 
(EUR)  

1. Sp. 
Polskava 

748 773/12,773/14, 
776/1, 776/2 

9.094 1/1 356.000 
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II. 

 
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu Slovenskih občin. 
 
K točki 12 dnevnega reda 
Odgovori na vprašanja in pobude iz 11. redne seje 
Ludvik Repolusk pove, da g. Matej Španinger ni bil zadovoljen z odgovorom in ponovno 
poziva, da se poda ponovni odgovor.  
Ludvik Repolusk je dal pobudo, da se določi rok, v katerem se naj dopolnijo vsi odloki o 
ustanovitvi javnih zavodov. 
Ludvik Repolusk je v imenu Mateja Španigerja podal pisno vprašanje naslednje vsebine: 
“ZADEVA: ODZIV in VPRAŠANJE za 12. redno SEJO OBČINSKEGA SVETA za dne  
11 .6.2024 
 
Spoštovani 

12. redna seja OS Občine SB je 12.6.2024. Odgovor na vprašanje ste na spletni strani občine 
objavili 11.6.2024, tj. 1 dan pred sejo OS. 

Vsled navedenega lahko navedem in menim, da občinska uprava počasi ne bo servis  občanov, 
ampak servis izključno župana. Dr. Ivan Žagar a!i ste seznanjeni z vprašanji postavljenimi na 
sejah občinskega sveta Občine SB z moje strani, kot solastnika zemljišča na kateri je speljana 
občinska cesta, katera  ni v celot i v lasti Občine Slovenska Bistrica? G!ede na odgovore, ki jih 
pripravi občinska uprava niste ali pa po mojem mnenju zavestno potrjujete takšne odgovore 
občinske uprave. Odgovori so po mojem mnenju NERESNI in menim, da gre za norčevanje s 
strani Občine Slovenske Bistrice. 

Dejstvo je, da ste si z kategorizacijo občinske ceste prisvojili 400 m2 mojega lastnega zemljišča.  
K!jub  mojim naporom do dogovora ne more priti saj občina SB vztrajno ignorira sestanek z 
mojim odvetnikom. Zahtevek za sestanek je bil poslal cca. 10x in nisem prejel nobenega 
odgovora glede termina. Prosim, da mi odgovorite kdaj bo termin sestanka z mojim  
odvetnikom ?? 
 
Občinska uprava in pripravljavci niste z pripravo Odloka o kategorizaciji ohčinskih cest št . 
9000-18/2018- 0203-5 z dne 3.10.2018 preverjali lastništva t.i. kategorizirane občinske ceste 
št. 8, kjer cestišče na t.i. LC (lokalni cesti) Kalše-Gabernik-Zgornja Polskava v dolžini 5893 m 
ni v celoti v lasti Občine Slovenska Bistrica, kar je razvidno iz spodnje slike in je bila skica že 
poslana vsem občinskim svetnikom. Cca. 400 m2 je protipravno prisvojenih v mojo škodo, kar 
opozarjam že 3 leto. 26,6 % moje parcele K.O. 742, št. parcele 161/3 predstavlja javna občinska 
cestna infrastruktura za katere nihče ni dal soglasja ! 

Kategorzirana lC št. 8 po Odloko o katergorzaciji občinskih cest bi morala biti na parceli K.O. 
742 št. parcele 679/1 in ne moji lastniški parceli K.O.742 št. parcela 161/3 !!!!! Glej sliko zgoraj. 

Kot vedno je odgovor občinske uprave postavlenim vprašanjem na sejah občinskega sveta 
NERESEN in zato postavljam ista vprašanjai na katere prosim za jasne odgovore : 

1. Zakaj o odseku ceste, ki poteka po moji parceii K.O. 742 št. parcele 161/3 podaja 
mnenje KS Zgornja Polskava, ki ni upravljalec ceste ? Prosim za izčrpen odgovor. 
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2. Kdaj bodo postavljeni mejniki moje parcele, ki so bili odstranjeni z gradnjo 
kanalizacijskega omrežja? Prosim za izčrpen odgovor 

3. Kdaj bom prejel mnenje upravljalca ceste, katero ni sprejemljivo, da se postavijo 
hitrostne ovire, (odgovor podan s strani občinske uprave na 9. redni seji}? Prosim za 
izčrpen odgovor. 

4. Kako boste zaščitili šibke udeležence na LC (Kalše-Gabernik-Zgornja Polskava), saj 
dokazano avtomobili na odseku z omejitvijo 40 km/h dosegajo hitrosti 100 km/h ? 
Prosiim za izčrpen odgovor. 

5. Kdaj se bo uredila meja na parceli K.O. 742, št. parcela 161/3, saj so mejni kamni 
odstranjeni? 

6. Do kdaj bo občinska uprava javila termin, da je prisoten moj pooblaščenec pri 
dogovarjanju »sporazuma« v kolikor do navedenega pride? 

7. V  primeru, da  ne  želite  da  sklenemo  sporazum, prosim  jasno  odgovorite:  da  
sporazuma Občina Slovenska Bistrica ne želi skleniti z lastnikoma parcele K.O. 742, 
št. parcela 161/3. Prosim, da občinska uprava poda jasne odgovor vezan na konkretno 
vprašanje. 

Vezano na sestanek pri direktorju občinske uprave mag. Žnidarjem 22.5.24 posredujem e- 
komunikacijo : 
 
Spoštovani, 

na sestanku kolegija je bilo dogovorjeno, da se predlog umiritve prometa na Gaberniški ulici 
(vaš predlog in rešitev s strani občinske uprave) pošlje še v mnenje na Krajevno skupnost 
Zgornja Polskava. 

Po pridobitvi njihovega stališča, vam bomo odgovorili glede umiritve prometa  na Gebrniški  
ulici.  

S spoštovanjem. 

mag. Branko Žnidar  
direktor občinske uprave 
 
Moj komentar je, da bi se morali na občini SB zavedati, da je t .i. LC na Gaberniški ulici 
občinska cesta in NI v upravljanju KS Zgornja Polskava, zato je prelagati odgovornost na KS 
Zg. Polskava neresno. Navedeno je potrdil tudi svet KS Zg. Polskava v naslednji komunikaciji: 

Spoštovani. 

Člani sveta krajevne skupnosti smo pregledali poslano gradivo vezano na problematiko 
prometne ureditve, ki jo izpostavlja gospod Matej Španinger in ugotovili, da je omenjen odsek 
cestišča v upravljanju občine Slovenska Bistrica. 

Člani sveta KS Zgornja Polskava zavzemamo stališče, da se ne opredelimo glede  omenjenega  
odseka cest išča, saj ni v našem upravljanju. 

Lep pozdrav. 
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Glede na to da imate na Občini Slovenska Bistrica vse podatke (tudi odgovor KS Zg. Polskava) 
prosim, da naj seji občinskega sveta dne 12.6.2024 odgovorite glede rešitve vezane na po 
mojem mnenju neupravičeno protipravno prilastitev mojega zemljišča v velikosti 400 m2 za  
potrebe občinske cesta, da o varovalnem pasu ne izgubljam besed. 

Ali veljajo zakoni za vse? Ali si lahko občina prilasti 400 m2 zemljišča in se ne čuti dolžna 
reševati problematike, pravzaprav jo ignorira. 

Vsled vsega zapisanega in poznanih dejstev občinski upravi prosim za odgovor na vsa  
vprašanja označena z zaporednimi številkami, saj za navedeno nisem prejel odgovora. V kolikor 
ste na katero vprašanje odgovorili prosim posredujte  e-komunikacijo  vsem  občinskim  
svetnikom  in  meni  v  vednost, da boste nedvoumno to dokazali.  Izrabljene  fraze  da  ste  že  
odgovorili  na  navedeno  se  ne  strinjam, ker nisem prejel odgovorov ki jih omenjate. 

PROSIM, DA ŠE lx  PREVERTE  CELOTEN ZAPIS in ODGOVORITE  NA 
ZASTAVLJENA VPRAŠANJA oz. mi odgovorite, da ne boste v Občini Slovenska Bistrica 
sporazumno reševali problematike  Gaberniške ulice in naj sprožim ustrezne pravne postopke. 
Občini Slovenska Bistrica pa predlagam, da zgradi novo cesto na parceli K.O. 742, št. parcele 
679/1, kjer je vpisana zemljiškoknjižno cesta in mi vrne zemljišče v naravi, ki je moja last. 

Upam, da so vprašanja jasna in da bom prejel zahtevane odgovore in ne fraze, da  ste odgovore 
poslali, saj nisem prejel odgovorov, zato postavljam vprašanja ponovno. 

Prav tako pa pri 12. redni seji točki 6. podate odgovor koliko lokalnih cest Občine Slovenska 
Bistrica je kategoriziranih in poteka po privat zemljiščih, kot je primer v Gaberniški ulici? 
Menim, da je smotrno da se vse kategorizirane občinske ceste pregledajo in da je 
kategorizirana cesta v lastništvu Občine SB oz. se cesta predstavi na zemljiške, kjer je občina 
SB lastnik. 

Lepo pozdravljeni Matej Španingeer” 

Ivan Kumaver je ponovno vprašal glede varovanja vojaškega skladišča na Zg. Ložnici. 

Dušan Leskovar se zahvaljuje za odgovor na pobudo in pripomni, da se popravi njegovo ime. 

K točki 13 dnevnega reda  
Vprašanja in pobude  
Drago Capl je predlagal, da Občina urgentno pošlje dopis na Ministrstvo za infrastrukturo, ter 
doda natančno časovnico za modernizacijo ceste Cezlak - Pesek. 
 
Marjana Brezovšek je dala pobudo za širitev Vrtca Blaže in Nežica kakor tudi za ustanovitev 
njegove podružnice v Slovenski Bistrici. 

Ivan Kumaver je vprašal, kdaj bo izvedena komunikacijska povezava omrežja na optiko v 
delu Gladomesa, Vinarja in Korpl, kjer je nastal tako imenovani žep nepriklopljenih hiš? Prav 
tako je enak problem na Zg. Ložnici in Konstanjevcu. Vprašal je, zakaj so bila izpuščena 
posamezna območja iz sistema priklopov na optiko, čeprav linija poteka mimo teh območij in 
kdaj se bo to uredilo? 

Andrej Slaček sprašuje Zavod za varstvo kulturne dediščine, zakaj je del območja novega 
parkirišča pred ZD Slovenska Bistrica tlakovan z dragimi tlakovci iz uvoza, matična lokalna 
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kamenina Pohorja pa je tonalit, zraven tlakovcev pa so povezovalne poti iz asfaltne mase, 
torej na istem varovanem območju? 

Ludvik Repolusk je vprašal kaj se dogaja s praznimi prostori v občinski zgradbi, kjer je prej 
delovala UE? 
Ludvik Repolusk je vprašal kaj se dogaja z OPN za lokalno skupnost, kako daleč je, kdaj bo 
pripravljen in kdaj se bo dal v razpravo?  
Ludvik Repolusk je opomnil, da se na projekt Špindlerjeva in Kajuhova ne sme pozabiti, 
glede na dejstvo, da so se potrjevali investicijski projekti pri projektu Elena.  
 
Danica Sagadin Leskovar je podala pisno vprašanje naslednje vsebine: 
»V naselju Devina je razvod nizkonapetostnih kablov izveden na obstoječih starejših drogovih 
in preko konzol na stanovanjskih objektih. Prav tako kabli prečkajo cesto in vodotok. Krajani 
želijo, da se nizkonapetostni elektro kabel položi v zemljo in se tako zagotovi večja varnost in 
boljša oskrba z električno energijo. 
Zato prosim, da pristojne službe občinske uprave  posredujejo  vprašanje na Elektro Maribor 
in sicer: » Ali obstaja možnost, da se v naselju Devina nizkonapetostni kabel položi v 
zemljo.« Prosim za pisni odgovor, ko se bo odgovor pridobil s strani Elektra Maribor.«  
 
Borut Furman je vprašal ali drži, da za naslednje leto ni dovolj vpisnih mest za vrtec Šmartno 
na Pohorju, zato je pristojne pozval, da preverijo število vpisnih mest po oddelkih. 
Borut Furman je ponovno vprašal glede nepremičnine parc. št. 233, k.o. Šmartno na Pohorju, 
če je Zavod za varstvo kulturne dediščine že preučil nadaljnje možnosti v zvezi z objektom? 
Če je, prosi Občino za odgovor. 
 
Zoran Košič je vprašal, kdaj se planira rekonstrukcija ceste od križišča Makole proti Laporju, 
saj je cesta preozka? 
 
 Dr. Vito Martinčič je v imenu občinskega svetnika Luke Zorka podal pobudo za ureditev 
talne in cestne signalizacije v zvezi s parkiranjem na poti v Vintgar. 
  
Stanislav Zajšek je prosil, če se lahko v Informatorju ponovno objavijo podatki, kdaj lahko 
dobijo Prostoferja, koliko prej se je potrebno prijaviti pred načrtovanim prevozom in kako si 
lahko nastavijo SOS telefon. 
Stanislav Zajšek je predlagal, da se pri mostu pri cerkvi na Spodnji Polskavi postavi tabla, 
katera označuje prednostno cesto.  
 
Marjana Sagadin daje pobudo vsem, kateri organizirajo kakršnekoli aktivnosti, kjer bi lahko 
sodelovali mladi glede prostovoljstva, da se jih vključi v te aktivnosti. 

K točki 14 dnevnega reda 
Informacije: 
-informacija o likvidnostnem kreditu 
-razno 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.20. 
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